
Minnesanteckningar från digitalt möte med barn- och ungdomsledare i ol-klubbar i Hälsingland 

2020 11 22.  

Närvarande  

Catherine Wennberg HOF, Monica Östberg, Magnus Unborg och Andreas Davidsson Alfta-Ösa OK, 

Ingela och Peter  Rydesäter Rhens BK, Magnus Johansson Ljusdals OK, Mia Forslin Forsa OK, 

Lennart Persson, Hugo Flordahl och Lars Ekengren Söderhamns OK, Johan Sidenvall Hudiksvalls 

OK.  

1. Enkät om föreningarnas barn- och ungdomsverksamhet.  

Catherine redogör för utfallet av genomförd enkät där bla. följande lyfts;  

-viss nöjdhet över rel. stort deltagarantal och många medverkande 

föräldrar, -vi tycks tappa många i åldrarna 13-16 år,  

-flera saknar ledare och framför allt ledare med kompetens för att ta ett nästa 
steg, -det är fortfarande få som vill fortsätta och ta steget att börja tävla.  

Gruppen diskuterar styrkor, svagheter och utmaningar i barn- och ungdomsverksamheten 

idag och framåt.  

Catherine anser att genomförd kartläggning av föreningarnas barn- och  

ungdomsverksamhet varit nyttig och att ambitionen är att återkomma med motsvarande 

kommande år.  

 

Förslag är att fördjupa kartläggningen genom att tillfråga varför man slutar. 

2. Barn- och ungdomsledarutbildning  

Catherine bedömer att behovet av mer ledarutbildning är fortsatt stort.  

Behovet av fler utbildningstillfällen inkl digitala alternativ bedöms vara stort. Efter kontakt 

med SOFT har fler digitala utbildningstillfällen utlovats, med start preliminärt  feb-mars 

2021.  

Catherine meddelar också att kontakter har tagits med RF/SISU Gävleborg med anledning av 
möjligheter till ledarutbildning mm.  

3. Verksamhet med restriktioner  

Gruppen redogör för hur man i resp föreningar genomfört barn- och ungdomsverksamhet 

med pågående restriktioner. Fler deltagare lyfter bra exempel.  

Den 13 december kommer tydligen nationella riktlinjer för hur aktiviteter/ träning kan/ska 

arrangeras på säkert sätt.  

4. Plan 2021  

-Viss oklarhet om kommande arrangörer av DM-tävlingar. Det är tydligt att samverkan med 

Gästrikland vid gemensamma DM-tävlingar ger uppemot 50% färre deltagare…. HOK 



arrangerar sprint och medel, Segersta lång, Ljusdal natt och stafett i Ockelbo. 

-Om vi vill ha fler barn och ungdomar med på Natt-DM bör denna genomföras en fredag 

kväll, ganska sent så det blir tidiga starttider.  

-Hälsingelägret 2021 bedöms vara ett viktigt arrangemang att genomföra. Fn finns inte ännu 

någon arrangör. Magnus Johansson (LOK) kollar med sin förening. Monika Östberg (AÖOK) 

och Mia Forslin(FOK) undersöker om Skålsjögården och  Camp Igge är möjliga lägerplatser 

-Arrangemangen Distriktsmatch och NM är i nuläget inte spikade.  

-Breddstafetten bedöms viktig och Alfta-Ösa OK är beredda att arrangera denna.  

-Hälsinge 3-dagars diskuteras där flera är kritiska till ett genomförande i likhet med tidigare 

år.  

- Dala-dubbeln planeras in preliminärt som traditionell avslutning.  

- USM genomförs i Falköping 17-19 sept. 

- Övriga tävlingar som planeras är bl.a. Ösa-träffen i juni och Rehns BK i augusti. 

- AÖOK planerar att genomföra en SM-vecka i skidorientering i mars 2021 i Knåda. SM, 

USM och Veteran-SM är tanken. 

5. Övriga frågor  

-Det råder osäkerhet om SOFT kommer att arrangera digitala Barn-  

/Ungdomsledarutbildningar. En är inplanerad i Bosön i januari, men kommer troligtvis bli 
inställd. 

-Det finns ett behov av idéutbyte mellan distriktets föreningar om utvecklingen av 

barn- /ungdomsverksamheten som skulle kunna genomföras digitalt. T.ex. i 

arbetsgrupper. Dessa kan vara till stöd även för banläggare på tävlingar och träningar. 

6. Nästa möte  

Mötet enas om att genomföra ytterligare ett digitalt möte under januari/februari 2021.  

Vid anteckningarna  

Lars Ekengren/ Söderhamns OK  
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